

Product Name: Standard Seats for EMCO
Product #: 12820

Read instructions carefully before installing.

Carefully compare the length and appearance of your faucet seat with the actual size diagram.

1. Turn off water to faucet.
2. Remove faucet handle.
3. Remove old stem, replace with new if necessary.
4. Use seat wrench to remove old seat.

OEM (Original Equipment Manufacturer) numbers, registered / non registered trademarks, faucet name, and manufacturer listed above are supplied and listed for your reference only. All LynCar items are precision made and tested to the highest standards, by qualified factories inspected and approved by LynCar.

Lisez attentivement les instructions avant de l'installer

Comparez soigneusement la longueur et l'apparence de votre siege du robinet avec le diagramme aux dimensions relies.

1. Coupez l'arrivée d'eau au robinet.
2. Demontez la poignée du robinet.
3. Enlevez la tige usage et remplacez-la par une tige neuve si nécessaire.
4. Utilisez une clé à siege pour enlever le siège usage.

OEM (LES PIÈCES ORIGINALES DU FABRICANT= les numéros, les licences les noms des robinets ainsi que du fabricant le sont pour votre référence seulement. Toutes les pièces "LYNCAR" sont fabriquées avec précision et testées aux normes les plus élevées, vérifiées et inspectées avant d'être approuvée par "LYNCAR"